

30. A l'effet de transmettre au Conseil un rapport de l'Avocat en Chef de la Cité en réponse à une question concernant l'élargissement de la rue Notre Dame, à partir de la Ville de Maisonneuve jusqu'aux limites est de la Cité.

40. A l'effet de procéder à l'expropriation de la rue Sherbrooke, de la rue de Lorimier aux limites sud-ouest de la Ville de Maisonneuve, le coût de cette amélioration devant être payé moitié par la Cité et moitié par les propriétaires riverains de cette partie de la rue Sherbrooke, et de voter pour cette fin une somme de \$28,746.05.

50. A l'effet de donner instructions au Département en Loi de procéder à l'expropriation des immeubles 22-23 et 29 du Cad. du village incorporé d'Hochelaga, pour l'expropriation de la rue Sherbrooke, conformément aux plans de l'homologation faits par Marius Dufresne, et de voter pour cette fin une somme de \$101,700.

60. A l'effet de procéder à l'expropriation de la rue Sherbrooke, depuis l'Ave. de Lorimier jusqu'à la rue Fullum et de donner instructions au Département en Loi de faire les procédures à cette fin, et de voter une somme de \$119,600.

Ajournement,

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

Compte rendu de l'assemblée du 16 novembre 1912, a. m.

M. C. H. Godfrey, Président; MM. Dupuis, Ainey et Lachapelle.

1.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est Résolu: D'autoriser la remise des dépôts suivants:

10. The Bithulitic Paving Co. Ltd., \$1,497.60; en rapport avec la construction de pavages permanents sur les rues Esplanade et Bagg.

20. The Warner Quinlan Asphalt Co., \$915.04; en rapport avec la construction de pavages permanents sur les rues Argyle et St. Urbain.

30. E. D. Hofeller Co., \$4,576.16; en rapport avec la construction de trottoirs en asphalte sur la rue St. Antoine et autres.

40. The Sicily Asphaltum Paving Co., \$3,277.48; en rapport avec la construction de trottoirs en asphalte sur la Montée du Zouave, et autres rues.

2.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Incineration sur une réclamation de M. A. Lecours, au montant de \$165 pour salaire pendant sa maladie.

Résolu: De retourner au Surintendant de l'Incineration pour savoir s'il recommande le paiement de ce salaire.

3.—Soumise une réquisition (No. 17.) pour travaux d'impressions pour les différents départements de l'Hôtel de Ville.

Approuvée.

4.—Soumis un rapport du Greffier de la Cité, recommandant de voter un crédit additionnel de \$100 pour le fonds contingent de son département.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant de voter ladite somme.

5.—Soumis un rapport du Département en Loi et de l'Avocat Consultant de la Cité, au sujet de l'expropriation pour l'ouverture et le prolongement de la rue de la Montagne à partir de la rue Sherbrooke dans une direction nord-est de la ligne de division, entre les lots No. 1755-24-1, et 1755-22-1.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant de voter une somme de \$182,740 représentant la valeur cotisée des propriétés à être expropriées et d'autoriser le Département en Loi à prendre les procédures requises à cette fin.

Ajournement,

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

30. That the Chief City Attorneys report, in answer to a question concerning the widening of Notre-Dame street, from the Town of Maisonneuve to the eastern limits of the City be approved.

40. That the expropriation of Sherbrooke street, from de Lorimier avenue to the south west limits of the Town of Maisonneuve be proceeded with, the cost of said improvement to be paid one half by the City and one half by the bordering proprietors of that part of Sherbrooke street, and that a sum of \$28,746.05 be voted for that purpose.

50. That the Law Department be instructed to proceed with the expropriation of Cad. Nos. 22, 23 and 29 of the incorporated village of Hochelaga, for the extension of Sherbrooke street, in accordance with the plans of the homologation prepared by Marius Dufresne and that a sum of \$101,700 be voted for such purpose.

60. That the expropriation of Sherbrooke street from de Lorimier avenue to Fullum street be proceeded with, and that the Law Department be instructed to take the necessary proceeding to that end and that a sum of \$119,600 be voted accordingly.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.

Report of meeting held on the 16th November 1912, a. m.

Mr. C. H. Godfrey, in the chair; Messrs Dupuis, Ainey and Lachapelle.

1.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was

Resolved: To authorize the refund of the following deposits:

10. The Bithulitic Paving Co., Ltd., \$1,497.60; in connection with the laying of permanent pavements on Esplanade and Bagg streets.

20. The Warner Quinlan Asphalt Co., \$915.04, in connection with the laying of permanent pavements on Argyle and St. Urbain streets.

30. E. D. Hofeller Co., \$4,576.16; in connection with the laying of asphalt sidewalks on St. Antoine and other streets.

40 The Sicily Asphaltum Paving Co., \$3,277.48; in connection with the construction of asphalt sidewalks on the Montée du Zouave and on other streets.

2.—Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department on the claim of Mr. A. Lecours, to the amount of \$165, for salary during his illness.

Resolved: That said report be referred back to the Superintendent of the Incineration department, in order to know whether he recommends the payment of said salary.

3.—Submitted a requisition (No. 17) for printing for the different departments of the City Hall.

Approved.

4.—Submitted a report from the City Clerk, recommending that an additional appropriation of \$100 be voted for the contingencies of his department.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted.

5.—Submitted a report from the Law Department and the Consulting City Attorney, anent the expropriation for the opening and extension of Mountain street, from Sherbrooke street, north-east of the dividing line between lots Nos 1755-24-1, and 1755-22-1.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$182,740 be voted, said sum representing the assessed value of the properties to be expropriated, and that the Law Department be authorized to take the necessary proceedings in this connection.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.